
 

 
 

                    El Dr. Perronne, especialista internacionalment 

reconegut com un expert en el camp de la infectologia, era el millor 

per poder comprendre els reptes de salut pública. Si s’ha expressat 

a la premsa sobre l’acció del govern i sobre la industria 

farmacèutica, tal com li era legítim de fer-ho i com en tenia fins i 

tot l’obligació en aquest domini que corresponia a la seva 

competència, es va limitar a expressar, públicament però sense 

invectives, una veu discordant sobre un assumpte d’interès general.  

                    El Dr. Perronne, especialista internacionalmente 

reconocido como un experto en el campo de la infectología, era el 

mejor para poder comprender los retos de salud pública. Si se ha 

expresado en la prensa sobre la acción del gobierno y sobre la 

industria farmacéutica, tal como le era legítimo hacerlo y como 

tenía incluso la obligación en este dominio que correspondía a su 

competencia, se limitó a expresar, públicamente pero sin 

invectivas, una voz discordante sobre un asunto de interés general. 


